
NİYET HALİS OLURSA  ÇALIŞMALARDA SAMİMİ OLUR
Cuma, 30 Eylül 2016 06:21 - 

“FATSA ÇEVRE YOLU” ile ilgili görüş ve önerilerimizi köşe yazılarımda zaman zaman
duyuruyorum. 28 Eylül Çarşamba günü yine bu köşeden “FATSA ÜVEY EVLAT MI, YOLU
MUHALEFET Mİ YAPACAK?” başlıklı bir yazı kaleme almıştım.  Yazımın “Fatsa
Yeni Haber” isimli Web sitemizde okunma oranı bir hayli fazla oldu. 
Duyarlı okuyucularımızın ilgisini çeken yazı, tabii ki ilgili ve sorumlu kişilerinde dikkatini çekti.
AK parti Ordu Milletvekili Ergün Taşçı; yazının yayınlandığı ilk anlarda telefon açarak yazımdan
dolayı teşekkür etti. 
Gazetemizin dünkü manşetinde de Taşçı ile görüşmemizin ayrıntılarını haber olarak paylaştık. 
Aslında siyasi kişilikler bu tür yazılardan pek hazet-mezler ve teşekkür etmezler. Aksine tepki
gösterirler. Tavır alırlar. 
Sayın Ergün Taşçı’nın niyeti halis olduğu için tepki göstermeyip, yazımdan dolayı teşekkür etti. 
Niye?
Memleketin bir ihtiyacını dile getirdiğimiz, niyetimizin hedef göstermek değil sorunu her yönüyle
ortaya koyduğumuz, yapılacak olan hizmetin geç kaldığı, sürecin bir an önce başlaması
gerektiğini detaylarıyla yazdığımız için… 
Sayın Taşçı doğru olanı yapıyor. Çünkü biz gazeteci-ler olarak bir görüş ortaya koyuyoruz ve
siyasetçi bu görüş etrafında ve kendi araştırmaları çerçevesinde hareket belirliyor. Zaten
gazetecinin elinde yaptırım gücü olsa, bütçe olsa kazmayı çoktan vuracak.
Ergün Taşçı bir Fatsalı olarak ilçemize hizmet etmek durumunda. 
Bu memleketin çocuğu, doğduğu topraklara milletvekili sıfatıyla hizmet borçlu. 
Hissiyatı, hassasiyeti ve gösterdiği duyarlılık hizmet etmekten yana. Görüşmelerimizde de
sergilemiş olduğu ciddiyetten samimiyetini anlıyoruz. 
Fatsa’nın çevre yolu, Ergün Taşçı’nın milletvekili olarak duyarlılık göstermesi gereken tek unsur.

Olmazsa olmazı. 
Görev süresi boyunca yapması gereken en önemli iş. 
Eğer vekilliği süresinde çevre yoluna başlanılırsa ve bir arpa boyu ilerleme kaydedilirse
Fatsalının hayır duaları kendisiyle olacaktır.  
Bu girişim Ergün beyin çalışmalarıyla mı sınırlı kalmalı?
Tabii ki hayır…
İlk yazımda da belirttim. Sayın Bakanımız Numan Kurtulmuş, AK Partinin tüm vekilleri, Ordu
Büyükşehir Belediye Başkanı, ilgili belediye başkanları hep birlikte el atmalı. 
Birlikten kuvvet doğar. Bütün dinamiklerimizle beraber çalışmayı takip edersek kısa zamanda
sonuç alınacaktır. 
Biz Fatsa olarak Ergün Taşçı’nın her zaman yanında olacağız. 
Niyet halis olursa çalışmalarda samimi olur.
“BİZ ÇEVRE YOLUMUZU İSTİYORUZ…”
 

 1 / 1


